

為慶祝本會成立 45 週年，Adidas 為本會會員提供特別優惠，優惠詳情如下：

由 2019 年 6 月 15 日至 6 月 30 日，香港游泳教師總會會員於以下指定 4 間 adidas 店舖出示會員証即可尊享購買正價貨品 7 折優惠。

From 15 June to 30 June 2019, simply present Hong Kong Swimming Teachers' Association membership card to enjoy 30% off on regular priced items at the 4 following designated adidas store.

指定 adidas 店舖 / Designated adidas store:

adidas Flagship Store

九龍尖沙咀漢口道 17 號 D 舖

Shop D, No.17 Hankow Road, Tsimshatsui, Kowloon

電話 Telephone: 2730 0157

營業時間 Opening hours: 10:00 -23:00

adidas Sportswear Collective

九龍尖沙咀海港城港威商場四樓 4102 舖

Shop 4102, Level 4, Gateway Arcade, Harbour City, Tsimshatsui, Hong Kong

電話 Telephone: 2983 8381

營業時間 Opening hours: 10:00 -22:00

adidas Brand Centre

中環皇后大道中 36 號興瑋大廈地下至 2 樓

G/F - 2/F, Hing Wai Building, No. 36 Queen's Road, Central

電話 Telephone: 2868 2360

營業時間 Opening hours: 10:00 -21:00

adidas Flagship Store

銅鑼灣 Fashion Walk 恒隆中心百德新街 2-20 號地下 G03 舖

Shop G03, 2-20 Paterson Street, Hang Lung Centre, Fashion Walk, Causeway Bay

電話 Telephone: 2207 0137

營業時間 Opening hours: 10:00 -23:00

條款及細則 Terms & Conditions

1. 會員須於付款前向店員出示其正本會員証方可享用優惠。 2. 此優惠可享之折扣限額 (以折扣價計算) 累積不可超過港幣\$3,000。 3. 此優惠不適用於購買特別版及精選系列貨品。 4. 此優惠不可與其他優惠、員工折扣、會員優惠及現金券同時使用。 5. 此優惠不能全數或部分兌換現金。 6. 折後價格將捨入至最接近之五角計算。 7. 如有任何爭議，adidas 將保留最終決定權。

1. Staff must present his/her original staff card before payment to enjoy this offer. 2. This offer is only valid up to a maximum net sales amount of HK\$3,000 after discount. 3. This offer cannot be used for special edition and selected ranges of products. 4. This offer cannot be used in conjunction with other promotional, staff discount, VIP offers and cash coupons. 5. This offer cannot be redeemed for cash in whole or in part. 6. The discounted price shall be rounded off to the nearest 50 cents. 7. In case of any disputes, adidas reserves the right of final decision.

